



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1124

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1987

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1124

1979

I. Nos. 17493-17511

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered on 22 January 1979 and 23 January 1979*

	<i>Page</i>
No. 17493. United States of America and Netherlands:	
Arrangement between the United States Nuclear Regulatory Commission and the Netherlands Minister for Social Affairs for the exchange of technical information on regulatory matters and cooperation in safety research and the development of standards (with patent addendum and appendices). Signed at The Hague on 3 October 1977	3
No. 17494. United States of America and Sri Lanka:	
Loan Agreement for Mahaweli Ganga irrigation (with annexes). Signed at Colombo on 9 November 1977	15
No. 17495. United States of America and Australia:	
Exchange of notes constituting an arrangement relating to an international observer scheme for the whaling station at Cheynes Beach in Western Australia. Canberra, 25 October and 18 November 1977	43
No. 17496. United States of America and Israel:	
Agreement relating to a loan for economic assistance (with exhibits). Signed at Washington on 5 December 1977	49
No. 17497. United States of America and Israel:	
Agreement for sales of agricultural commodities. Signed at Washington on 21 December 1977	69
No. 17498. United States of America and Egypt:	
Agreement for the sale of agricultural commodities (with agreed minutes of 5 December 1977 and related letter). Signed at Cairo on 7 December 1977	
Amendments to the above-mentioned Agreement	77

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1124

1979

I. N^{os} 17493-17511

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés les 22 janvier 1979 et 23 janvier 1979*

Pages

N° 17493. États-Unis d'Amérique et Pays-Bas :

Arrangement entre la Commission de réglementation nucléaire des États-Unis d'Amérique et le Ministre néerlandais des affaires sociales relatif à l'échange d'information technique en matière de réglementation et à la coopération dans le domaine des applications pacifiques de l'énergie atomique (avec additif relatif aux brevets et appendices). Signé à La Haye le 3 octobre 1977 3

N° 17494. États-Unis d'Amérique et Sri Lanka :

Accord de prêt relatif à un projet d'irrigation concernant le Mahaweli Ganga (avec annexes). Signé à Colombo le 9 novembre 1977 15

N° 17495. États-Unis d'Amérique et Australie :

Échange de notes constituant un arrangement relatif à un système d'observation international pour la station de chasse à la baleine de Cheynes Beach en Australie occidentale. Canberra, 25 octobre et 18 novembre 1977 43

N° 17496. États-Unis d'Amérique et Israël :

Accord de prêt pour une assistance économique (avec annexes). Signé à Washington le 5 décembre 1977 49

N° 17497. États-Unis d'Amérique et Israël :

Accord relatif à la vente de produits agricoles. Signé à Washington le 21 décembre 1977 69

N° 17498. États-Unis d'Amérique et Égypte :

Accord relatif à la vente de produits agricoles (avec procès-verbal officiel du 5 décembre 1977 et lettre connexe). Signé au Caire le 7 décembre 1977
Modifications de l'Accord susmentionné 77

No. 17499. United States of America and Jamaica:	<i>Page</i>
Exchange of notes constituting an agreement relating to trade in textiles (with annex). Washington, 22 November and 20 December 1977	95
No. 17500. United States of America and Pakistan:	
Agreement for sales of agricultural commodities (with minutes of the meeting held on 14 December 1977). Signed at Islamabad on 22 December 1977	
Amendment to the above-mentioned Agreement	107
No. 17501. United States of America and Afghanistan:	
Agreement for sales of agricultural commodities (with minutes of understanding). Signed at Kabul on 28 December 1977	129
No. 17502. United States of America and India:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to trade in textiles and textile products (with annexes). Washington, 30 December 1977	
Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement. Washington, 18 April 1978	
Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement of 30 December 1977, as amended. Washington, 19 June 1978	
Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement of 30 December 1977, as amended. Washington, 9 May and 18 July 1978	
Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement of 30 December 1977, as amended. Washington, 19 and 25 July 1978	154
No. 17503. United States of America and Liberia:	
Air Transport Agreement (with route annex, memorandum of understanding of 28 October 1977 and attachments). Signed at Monrovia on 30 March 1978	193
No. 17504. United States of America and Singapore:	
Air Transport Agreement (with annex and exchanges of notes). Signed at Singapore on 31 March 1978	215
No. 17505. United States of America and Papua New Guinea:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to investment guaranties. Port Moresby, 28 November 1977, and Waigani, 4 April 1978	237

N° 17499. États-Unis d'Amérique et Jamaïque :	<i>Pages</i>
Échange de notes constituant un accord relatif au commerce des textiles (avec annexe). Washington, 22 novembre et 20 décembre 1977	95
N° 17500. États-Unis d'Amérique et Pakistau :	
Accord relatif à la vente de produits agricoles (avec procès-verbal de la réunion tenue le 14 décembre 1977). Signé à Islamabad le 22 décembre 1977	
Modification de l'Accord susmentionné	107
N° 17501. États-Unis d'Amérique et Afghanistan :	
Accord relatif à la vente de produits agricoles (avec procès-verbal d'interprétation). Signé à Kaboul le 28 décembre 1977	129
N° 17502. États-Unis d'Amérique et Inde :	
Échange de notes constituant un accord relatif au commerce des textiles et produits textiles (avec annexes). Washington, 30 décembre 1977	
Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné. Washington, 18 avril 1978	
Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné du 30 décembre 1977, tel que modifié. Washington, 19 juin 1978	
Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné du 30 décembre 1977, tel que modifié. Washington, 9 mai et 18 juillet 1978	
Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné du 30 décembre 1977, tel que modifié. Washington, 19 et 25 juillet 1978	155
N° 17503. États-Unis d'Amérique et Libéria :	
Accord relatif aux transports aériens (avec annexe relative aux routes, mémorandum d'accord du 28 octobre 1977 et appendices). Signé à Monrovia le 30 mars 1978	193
N° 17504. États-Unis d'Amérique et Singapour :	
Accord relatif aux transports aériens (avec annexe et échanges de notes). Signé à Singapour le 31 mars 1978	215
N° 17505. États-Unis d'Amérique et Papouasie-Nouvelle-Guinée :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la garantie des investissements. Port Moresby, 28 novembre 1977, et Waigani, 4 avril 1978	237